
Protokoll till styrelsemöte i Ludvigsborgs Friskolas 
ekonomiska förening 2019-10-21 
 
 

1. Mötet öppnas och deltagande 
 
Närvarande: 

● Eva Borg (ordf) 
● André Bjärby (kassör) 
● Ulrica Adelbris (sekr) 
● Camilla Jönsson (rektor) 
● Gunilla Rosberg 
● Birgitta Filus 
● Bengt Axelsson 

 
Frånvarande: 

● Annica Göth (vice ordf) 
● Nicolina Lottsfeldt 
● Anders Broberg 

 
 

2. Föregående mötesprotokoll 
- Vi godkänner föregående mötesprotokoll. 

 
3. Inför årsstämman 

- Vi har fått årsredovisningen samt revisionsrapporten och den 
är godkänd. Vi skriver under verksamhetsberättelse och 
verksamhetsplan. 

- Informerar om att det är Nicolina och Annica som kommer 
avgå.  

 

4. Övriga frågor  



- Frukostmöte med tekniska nämnden  
Kom en person från tekniska nämnden som var väldigt 
engagerad. Vi fick fram våra synpunkter kring 
trafiksituationen och våra behov. 
 

- Möte med planarkitekt 
Vi fick information om beslutsgången kring detaljplanen. Om 
inte överklagande sker tas beslutet i fullmäktige i december. 

 
- Möte med banken inbokat 

Vi har bokat möte med banken i november angående 
framtida utbyggnad. 

 

5. Nästa möte 
Årsstämman på torsdag den 24 okt kl 19.00.  
 
 
Ulrica Adelbris Eva Borg 
Sekreterare Ordförande 
 
 


